

文藻外語大學附設思源翻譯社設置辦法

Regulations Governing the Establishment of Szuyuan Translation Service, Wenzao Ursuline University of Languages

民國 102 年 8 月 25 日校長核定配合學校改名大學修定法規名稱
Ratified by the University President for Change of Document Title in concert with the
University's Name Change on August 25, 2013

第一條 本設置辦法依大學法第三章第十一條，大學法施行細則第十二條及私立學校法第六十二條之規定擬訂。

Article 1 Wenzao Ursuline University of Languages (hereinafter referred to as “the University”) establishes the Regulations Governing the Establishment of Szuyuan Translation Service (hereinafter referred to as “the Regulations”) in accordance with Article 11 of Chapter 3 of the University Act, Article 12 of the Enforcement Rules of the University Act, and Article 62 of Private School Law.

第二條 本校附設思源翻譯社(以下簡稱本社)以提供教師發揮窗口、筆譯專長與學生實習機會，建立校內各科建教合作管道，結合課堂理論與實務，加強專業知識，進而服務社會以提升翻譯品質為目的。

Article 2 The University establishes Szuyuan Translation Service (hereinafter referred to as “Szuyuan”) to provide its faculty and students with opportunities to utilize their interpreting and translation skills, and do internships, respectively, while creating an internal cooperative education network to combine classroom-based theories and practice for strengthening professional knowledge, in order to achieve the objectives of serving society and improving translation quality.

第三條 本社設置主任一人，受校長督導，主持各項社務。此職由學校派兼之。

Article 3 Szuyuan has 1 director under supervision of the President to manage all affairs. The director is appointed by the University.

第四條 本社設置全職譯員二人，兼職/特約譯員數人，主要為對翻譯有興趣之教師及專業人士。

Article 4 Szuyuan has 2 full-time translators and a number of part-time/contract translators. Translators employed by Szuyuan are mostly faculty and professionals interested in translation.

第五條 本社之財物與學校財務嚴格劃分，其收益按盈餘分配撥充學校基金，並不得以任何方式對特定對象給予特殊利益。

Article 5 Szuyuan is financially independent from the University. Earnings of Szuyuan are distributed pro rata to the University for funding. No specific individuals shall receive the earnings in any way.

第六條 本社停辦時，所賸餘財產全歸學校所有，不得以任何方式歸屬於任何個人或私人企業。

Article 6 If Szuyuan is dissolved, its remaining property belongs to the University and shall not be handed over to any individual or private company in any way.

第七條 本社之業務與財物應仍受學校監督。

Article 7 The University shall supervise Szuyuan's operation and property.

第八條 本辦法經行政會議通過，校長核定後實施，修正時亦同。

Article 8 The Regulations become effective after being approved at the Executive Meeting and ratified by the President. Amendments must follow the same procedure.